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Abstract Submission /Soumission de propositions 
https://linguistlist.org/confservices/customhome.cfm?Emeetingid=6302JA44585E9458406050441 
 

ABSTRACT REQUIREMENTS 
1. Following the requirements listed below, please submit your abstract for a paper or 

symposium in a Word or PDF document by November 17, 2018. ONLY ONE PROPOSAL 
PER PERSON AS FIRST AUTHOR PLEASE. 

2. Paper sessions will be designed for 20-minute papers followed by a 10-minute 
question/discussion period. Symposia will be scheduled for 3-hour blocks. 

3. Abstracts for single papers should be no longer than 250 words, excluding references. 
Abstracts for symposia should include a general description of the symposium (250 words) 
as well as a description of each panel member presentation (250 words). One page for 
each. 

4. In order to help ensure anonymity, abstracts should not contain excessive reference to its 
author's publications.  

5. Abstracts will be evaluated according to each of the following categories: 

• appropriateness and significance of the topic and interest for the participants of 
ACLA 

• evidence of a theoretical framework and links to previous research 

• clearly stated research design in the case of empirical studies 

• organization and clarity 

• for symposium proposals, evidence of coherence and complementarity of the 
papers 

Only abstracts meeting the above criteria will be evaluated. 
 
FORMAT DES PROPOSITIONS 

1. En suivant le format suggéré, la proposition doit être en format Word ou PDF et soumise 
avant le 17 novembre 2018. 

2. UNE PROPOSITION PAR PERSONNE COMME PREMIER AUTEUR SVP.  
3. Les communications seront de 20 minutes suivies de 10 minutes de discussion. Les 

symposiums seront d’une durée de 3 heures. 
4. Les propositions pour les communications ne doivent pas dépasser 250 mots (sans 

compter la bibliographie s’il y a lieu). Les propositions pour les symposiums doivent inclure 
une description générale du symposium (250 mots) ainsi qu’une description de la 
présentation de chaque intervenant (250 mots). Utilisez un formulaire pour chaque.  

5. Afin d’assurer l’anonymat, les propositions ne doivent pas contenir de trop nombreuses 
références aux publications de l’auteur. 

6. Les propositions seront évaluées selon les critères suivants : 

• importance du sujet traité et intérêt pour les participants de la conférence 

• cadre théorique offert et lié à des recherches antérieures  

• détails méthodologiques de la recherche dans le cas d’une étude empirique 

• organisation et clarté 

• cohérence et lien clair entre les propositions dans le cas d’un symposium 
Seules les propositions respectant toutes les consignes seront prises en considération. 

https://linguistlist.org/confservices/customhome.cfm?Emeetingid=6302JA44585E9458406050441

